
Syyspaivat pidettiin tana vuonna 16.-18.11. Jar-
venpaassa. SRAL:n 80-vuotisjuhlan kunniaksi 
nimea "SRAL80" kantaneen tapahtuman jarjesti 
Jarvenpaan Radioamatoorit, 0H2AP. Tapahtum 
paikkoina olivat Hotelli Rivoli, Seurojen tato 

ja Jarvenpaa-tajo. Kaikki sijaitsevat muutamaan 
askeleen paassa Jarvenpaan asemalta, joten jos 
matka asemalle oli ollut pitka junalla tijlleille, ei se 
enaa asemalta ollutjpitka perille. 

Annika Wahlstrom, OH2HSJ 
oh2hsj@sral.fi 

Ensimmaiset syyspaivavieraat saapuivat 
paikalle perjantaina. Illalla tormasi hotellin 
kaytavilla jo moneen tuttuun. Myos naytteil-
leasettajat olivat saapuneet paikalle ja 
hotellissa el voinut valttya tormaamasta 
antennipaketteja tal muuttolaatlkoita retuut-
taviin myyntlnayttelyiden rakentajiin. Ylaker-
ran kaytavalla kuului yhden oven takaa 
kellontikitysta ja huone josta aani tull, 
paljastui handiham-osastoksi, jossa oli esilla 
useita Joukon, 0H2HU0, tekemia rottinkl-
reunusteisla kelloja. Perinteen mukaan 

perjantai-illan ohjelmassa olivat myos YL-
ja DX-saunat. 

WRTC, AO40, partio, SWL 
Lauantai valkeni sateisena. Tulossa olisi 
radioamatooriaiheisen ohjelman, 80-vuoti-
sonnittelujen ja -juhllen tayttama paiva. 
Ohjelma alkoi aamuyhdeksalta Hotelli 
Rivolissa WRTC-isantien tapaamisella. 
Aikalsesta ajankohdasta huollmatta hotellin 
pienisali tayttyi kuulijoista, olihan kyse 
"radioamatoorien olynnpialaisista", suurta-
pahtumasta, jota kaikki innolla odottavat. 
QTH:nsa ensi kesana WRTC-kayttoon 

luovuttava vaki 
"\l kuulla tapah

tuman kaytan-
non jarjestelyista, 
siita miten kil-
pailu vaikuttaa 
QTH:n arkiela-
maan seka kil-
pailussa kaytetta-
vista antenneista 
ja mastoista. Jar-
venpaa-talon sei-
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nustalle oli pystytetty malliksi samanlainen 
masto ja antennit, joita kaytetaan WRTC-
kilpailulssa. Myohemmin aamupaivalla 
pidettiin lisaksl WRTC-infotilaisuus, jossa 
syyspaivaylelsolle jaettiin yieistietoa WRTC-
tapahtumasta. Tamakin tilaisuus kerasi 
kuulijoita. 

Aamupaivalla oli myos Michael Fletcherin, 
0H2AUE, pitama AO40-satelliltin tilanne-
katsaus. Satelliltin laukaisemisesta oli juuri 
ennen Syyspaivia kulunut vuosi. Satelliltin 
ratakorjaukset on nyt tehty. Michael kertoi 
satelliltin antenneista ja muusta tekniikasta. 
Suomalaisten rakentama 10 GHz:n lahetin 
on yha QRT. Michael epaili sen johtuvan 
joulukuussa tapahtuneesta tyontomoottori-
onnettumuudesta. YIeison joukossa kiersi 
itsetehty helppotekoinen 2,4 GHz:n syotto 
AO40:lle, jota yieiso tutki innokkaasti. 

Samaan aikaan AO40-tilannekatsauksen 
kanssa pidettiin viereisessa salissa radio-
partiolaistoiminnan esittely. Tapahtuman 
vetajana oli Heikki, 0H3IF, joka esltteli 
yieisolle radiopartiolalstoimlnnan nykypal-
vaa Suomessa ja Euroopassa. Lisaksl 
tilalsuudessa kaytiin mielenkiintoinen kes-
kustelu siita miten radiopartiolaistoimintaa 
ja JOTA-tapahtumia voitaisiin kehittaa ja 
markkinoida. 

Heikki on viime alkoina toimittanut partio-
bulletiinin SRAL:n intemet-sivuille luettavaksi 
ja lalttanut tietotteen SRAL:n bulletiiniin 
aina kun partiobulletiini luetaan jostain 
pain Suomea. Kaikkien partioasioista kiin-
nostuneiden kannattaa siis seurata SRAL:n 
bulletiinia, partiobulletiinia ja SRAL:n 
kotisivuja. 
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Partiotapahtuman jalkeen Hotelli Rivolin 
plenessa salissa alkoi kuuntelija-amatoorlen 
tapaaminen. Tapaamisen veti tuttuun tapaan 
Veijo, OH3-911. Yieisoa olisi toivonut 
paikalle enemman, onhan nyt kaikilla 
SRAL:n jasenillakin SWL-kutsu. SWL-
tapaamisessa puhututtivat lahinna sahkoiset 
QSL-kortit ja lisaksl perinteisetkin kortit 
herattivat keskustelua. 

Kirppuja, hirvisoppaa 
Hotelli Rivolin lisaksi myos Seurojen talolla 
tapahtui koko ajan. Seurojen tab on hotel-
lilta pienen kavelymatkan paassa. Talon 
alakerrassa oli suuri kirpputori, jossa oil 
myynnissa jos jonkinlaista tavaraa. Kun 
Seurojen talolle kaveli, saattoikin tormata 
radioamatooreihin, jotka kantoivat mita 
erilaisimpia laitteita mukanaan ja joiden 
kasvoilla oli tyytyvainen lime. Myoskaan 
nalka ei paassyt yllattamaan kirpputorilla, 
silla Seurojen talolla oli kahvio, josta sal 
kahvin lisaksi muun muassa hirvisoppaa. 

Seurojen talon ylakerrassa on Syyspalvat 
jarjestaneen kerhon Jarvenpaan Radioama
toorien, 0H2AP, kerhotilat. Tiloissa toimi 
ennen Syyspaivia ja nilden ajan 0G2XK-
asema, johon kaikki kiinnostuneet paasivat 
tutustumaan ja tietysti myos asemalta 
workkimaan. 

Onnitteluja ja kontesteja 
Lauantaina puolelta paivin alettiin Jarven-
paa-talossa ottaa vastaan 80-vuotisonnitte-
luja. SRAL:n lippu liehui uljaasti Jarvenpaa-
talon salossa ja paikalle saapui onnlttelljoita 
tuoden niin ulkomaalaisten radioamatoori-
liittojen, puolustusvoimlen, elektroniikka-
ammattllaisten kuin radioamatoorikerhojen-
kin tervehdyksia. 

Samaan aikaan Hotelli Rivolissa jaettiin 
kontestifoorumissa kilpailupalkintoja. Foo-
rumin vetajana oli ensimmaista kertaa 
uusi HF-kilpailumanageri Raimo Lehto, 
0H2BCI. Niin SAC:n kuin Kuntakilpailunkin 
palkinnot loysivat omistajansa. Lisaksl 
foorumissa jaettiin Black Gat HF-kilpailun 
palkinnot ja Pentti, 0H7MP, jakoi kalakukot 
Kalakukkokilpailun voittajille. 

Palkintojen jaon lisaksl Raimo, 0H2BCI, 
esittaytyl ja kiitti edellista manageria Hannua, 
0H3WW, HF-kilpailumanagerin tyohon 
perehdyttamisesta. Raimo mulstutti myos 
siita, etta ensi kesana pidetavlin WRTC-
kilpailuihin etsitaan tuomareita. Nyt olisi 
kaikilla kontestereilla hyva tilaisuus hakea 
tuomariksl ja seurata maailman hulppukon-
testereiden tyoskentelya ja ehka oppia lisaa 
kilpailemisen hienouksla. Lisaksi oli puhetta 
SRAL:n HQ-asemasta, jollaista etsitaan 
WRTC-kilpailun aikana kilpailtavaan lARU 
Gontestiin. 

Raimo kertoi myos, etta han yhdessa 
Ekin, OH8RG/OH4NRG, kanssa ottaa 
mielellaan Radioamatoori-lehden HF-kilpai-
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Kirpputorilta vol 
tehda Idytdja! 

lupalstalle vastaan 
kaikkea kilpailulhin 
liittyvaa materiaalia, 
kuten esimerkiksi 
peditiokertomuksia, 
kuvia ja kilpailutu-
loksia. 

Samaan aikaan 
kontestifoorumin 
kanssa oil Vapepa-
foorumi. Jos puolen 
paivan aikoihin 
sattui siis nake-
maan Hotelli Rivolin 
edessa polilsiauton, 
ei tarvinut pelastya, 
etta Syyspalvilla olisi syntynyt liian kiivasta 
kinaa syyspaivavleralden kesken. Vapaa-
ehtoisen Pelastuspalvelun foorumissa 
oli nimittain luennoimassa poliisivoimien 
edustaja yllkonstaapell Jussi Komokallio Jar
venpaan poliisista. Han kertoi Vapaaehtoisen 
pelastuspalvelun ja pollisin yhteistybsta 
vaativissa ja eritylstilanteissa. 

Lauantaina Hotelli Rivolissa pidetyn 
ohjelman paattivat Sepon, 0H2BEA, digl-
TV-esitelma, joka kerasi salin taydelta 
yieisoa, seka YL-tapaaminen. Viimeksi 
mainitun kulusta loytyy selostus taman 
lehden YL-palstalta. 

80-vuotisjuhlat 
Lauantain esitelmlen ja tapaamisten paatyt-
tya syyspaivayleiso suuntasi Jarvenpaa-
talolle, silla SRAL:n 80-vuotisjuhla alkoi 
siella klo. 14.00. Juhlan juonsi Miika, 
OH2BAD. Vuosaaren Mieslaulajat vllhdytti 
yieisoa useaan otteeseen ja luonnollisesti 
mukana laulamassa oli yksi radioamatborikin 
nimittain Jorma, 0H2HDP. 

Ilolsta juhlavakea. 

Jarjestavan kerhon Jarvenpaan Radio
amatoorien, 0H2AP, puheenjohtaja MattI, 
OH2BDQ toivotti juhlayleison tervetulleeksi. 
Lisaksi SRAL:n puheenjohtaja Jari Pekka, 
OH1CF puhui radioamatboritoiminnan 
menneista vuosikymmenista ja harrastuksen 
tulevalsuudesta. Jarvenpaan kaupungin 
tervehdyksen esitti kaupunginjohtaja Erkki 
Kukkonen, joka kertoi muun muassa Jar
venpaan kaupungin nykyhetkesta. 

Seuraavaksi puhui viestitarkastaja Simo 
Alho Paaesikunnasta. Han onnitteli liittoa 
seka muistell jo heti 1920-luvulla alkaneen 
Puolustusvoimlen ja radioamatbbrien yhteis-
tybn menneita vuosikymmenia. 

Viestintaviraston ylijohtaja Rauni Hagman 
puhui radioamatboritoiminnan menneisyy-
desta ja nykytilanteesta seka Viestintaviras
ton kaiken aikaa uusien teknisten sovellu-
tusten mybta kehittyvasta ja muuttuvasta 
roolista. 

Juhlan lopuksi SRAL:n kunniapuheenjoh-
taja Osmo A. Wiio, 0H2TK kertoi radlon 
historiasta, suomalaisesta radioamatbbrltoi-
minnasta kuluneina vuosikymmenina seka 



Kokousyleisoa. 

tulevaisuudennakymista. Hanen mielestaan 
lahitulevaisuus usein yliarvioidaan mita 
tulee tekniikan kehitykseen ja kaukainen 
tulevaisuus aliarvioidaan siis kukapa tietaa 
vaikka vuonna 2121 yhteydet Padasjoen ja 
Marsin valllla olisivat jokapaivaisia. 

Syyskokous 
80-vuotisjuhlan jalkeen alkoi syyskokous. 
Kyseessa oli ehka paivan jannittavin hetki, 
olihan vaalivaliokunta heti kokouksen 
alettua vetaytynyt kokoussalin nayttamon 
taakse laskemaan hallitusvaalin aania. 

Syyskokoukseen ilmoittautui virallisesti 
89 henkiloa mutta salissa tehty lasku 
osoltti 134 hengen tulleen kuuntelemaan 

Arvo Laron palkinnon saanut Kalervo 
Korjus, OH2CX, pitaa kiitospuhetta. 
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kokousta, kaikki kun eivat olleet huoman-
neet portaissa ollutta ilmoittautumisda-
palkkaa. Kokousvaen toivotti tervetul
leeksi Jari Pekka, 0H1CF. Kokouksen 
puheenjohtajaksi valittlin Aarno, 0H2HAI ja 
sihteereiksi Mika, 0H4YR ja Keijo, OH20T. 
Lisaksi valittlin poytakirjantarkastajat ja 
aantenlaskijoita vaalivaliokunnan avuksi. 

Kokouksessa jaettiin perinteiseen tapaan 
tunnustuspalkintoja. Arvo Laron palkinnon 
saivat Kille, OH2CX ja Rauski, OH1WR. 
Koulutustoiminnan erikoispalkinto myon-
nettiin Jyrkille, 0H6VV. Vuoden perusluok-
kalainen oli Jyrki, OH8KBY ja vuoden 
tietoliikenneluokkalainen Jukka, OH8GBP. 
Ensimmaista kertaa jaettavan vuoden 
titari-palkinnon sal Osmo, 0H8KN. 

Palkintojen jaon jalkeen hyvaksyttiin 
toimintasuunnltelma ja talousarvio seka 
paatettiin ensi vuoden jasenmaksusta. 
Jasenmaksut ensi vuodelle ovat: taysjasen 
280 mk (47,09 euroa), juniorijasen 190 
mk (31,96 euroa) ja perhejasen 150 mk 
(25,23 euroa). Lisaksi paatettiin maksaa 
hallituksen ja vaalivaliokunnan jasenille 
matkakorvauksia, mutta ei kokouspalkki-
oita. Tilintarkastajille paatettiin maksaa 
korvaus kohtuullisen laskun mukaan. 

Tilintarkastajina ja varatilintarkastajina 
valittlin jatkamaan samat henkilot kuin 
tahankin asti eli KHT Peter Forsell, 
0H2BSP ja Benny Korn, OH2BLD seka 
varatilintarkastajina KHT Arto Sopanen ja 
VesaAunio, OH1KRV. 

Lisaksi kokous valitsi vaalivaliokunnan 
vuodeksi eteenpain. Vaalivaliokuntaan 
valittlin Ragny, 0H6LRL; Mauri, 0H6MTC, 
Jukka, 0H8MSM, Markku, OH2BQZ ja 
Kirre, OH3XC seka uutena jasenena Arto, 
0H2KW. 

Kokouksessa perustettiin myos kaksi 
uutta rahastoa, jotka ovat Niilo R. Kuusiston 
rahasto SRAL;n pitkaaikaisen tolmiston-

hoitajan Nipan, 0H2XK muistoksi seka 
Osmo A. Wiion ja Unto V. Somerikon 
julkaisurahasto. Niilo R. Kuusiston rahastoa 
kaytetaan kilpailutoiminnan tukemiseen. 
Julkalsurahastosta tuetaan radioamatoorl-
tekniikan julkaisutoimintaa. 

Postiaanestys oli menestys 
Ensimmaista kertaa kaytossa ollut posti
aanestys oli menestys, silla 1313 jasenta 
aanesti. Lisaksi Syyspaivllla oli mahdolli-
suus aanestaa Jarvenpaa-talossa klo. 
13.00-16.00. Paikan paalla aanesti 53 
henkiloa. Aanestysprosentti oli 27. Aania 
annettiln yhteensa 3615 kappaletta. 10 
aanestyslippua hylattiin. 

Kokoustauon jalkeen kaikki aanet 
oli saatu laskettua ja vaalivaliokunnan 
puheenjohtaja Ragny, 0H6LRL esitti 
postiaanestyksen tuloksen syyskokouk-
selle hyvaksyttavaksi. Tulos hyvaksyttiin 
yksimielisesti. 

Puheenjohtajan vaalissa oli vain yksi 
ehdokas Jari Jussila, OH2BU, joka valittlin 
syyskokouksessa SRAL:n puheenjohta
jaksi 1.1.2002 alkaen kahden vuoden 
kaudelle. 

Hallitukseen tullvat valituksi 1.1.2002 
alkaen kolmeksi vuodeksi vaalien aaniha-
rava Ossi Lehvas, OH3YI (629 aanta) 
seka Eeva Koivula, 0H3ST (551 aanta) 
ja Raimo Lehto, 0H2BCI (447 aanta). 
Hallltuksesta kesken kauden eronneen 
Heikki E. Heinosen, OH3RU, tllalle valittlin 
kahdeksi vuodeksi Markku Nyyssonen, 
OH8SR (445 aanta). 

Jari Jussila, OH2BU, tllalle hallitukseen 
valittlin vuodeksi Ari Husa, 0H2MW, (424 
aanta). 

Syyskokouksen jalkeen 80-vuotiaan 
SRAL:n juhlinta jatkui iltajuhlassa Hotelli 
Rivolissa. Juhlan ohjelmassa oli muun 
muassa Osmo A. Wiion, 0H2TK, muiste-
luksia vuosien varrelta. Taytyy vain ihme-
tella miten moneen paikkaan radioama-
tooritoiminta vol Ihmisen johtaa ja kuinka 
erilaisiin ihmisiin sen kautta vol tutustua. 
Osmon kertomuksista ei puuttunut iloa 
ja huumoria, mutta ei myoskaan surua ja 
dramatiikkaa. 

Kerhot ja DX:t meteorisateessa 
Sunnuntai valkeni aurinkoisena. Heti 
matkalla kotoa Syyspaivllle ennen kello 
yhdeksaa taivaalla nakyi kirkas tahden-
lento, joka mulstutti siita, etta Leonidien 
meteorisade oli parasta aikaa kaynnissa. 

Sunnuntain ohjelma alkoi aamuyhdek
salta. Ensimmaisina ohjelmanumeroina 
olivat vuorossa kerhotapaaminen ja DX 
Foundation-esitelma. Kerhotapaamisen 
veti ensimmaista kertaa uusi kerho-ohjaaja 
Pasi, 0H3WS. Han kertoi tapaamisen 
aluksi yieisolle kerho-ohjaajan tehtavista, 
joita ovat muun muassa kerhojen tyosken-
telytilastojen yllapitaminen, Radioamatoori-
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Uusi kerho-ohjaaja Pasi, 0H3WS 
puhuu kerhotapaamisessa. 

lehteen kirjoittaminen ja kerhotapaamisten 
vetaminen. 

Yieiso paasi myos kaytannossa kokeile-
maan Radioamatoori-lehden marraskuun 
numerossa julkaistua nelikenttaanalyysia, 
jossa mietitaan mitka asiat ovat oman 
kerhon toiminnassa hyvin ja mitka huo-
nostl ja mika on tilanne tulevaisuudessa. 
Lisaksi Suomen kerhotoiminnan nykytila 
ja tulevaisuus heratti keskustelua. Myos 
Radioamatoori-lehden kerhopalstasta 
keskusteltlin. Pasi ottaa palstalle mielellaan 
vastaan kirjoltuksia, joissa kerhot esittelevat 
toimintaansa. 

Samaan aikaan kerhotapaamisen kanssa 
pidetyssa DX Foundation-tilaisuudessa 
Jukka, 0H2BR kertoi DX-saatioiden tol-
minnasta ja tehtavista, joita ovat muun 
muassa DX-peditioiden tukeminen seka 
materiaalisesti, etta ei-materiaalisesti, 
hyvien tyoskentelytapojen noudattamiseen 
kannustaminen ja DX-tyoskentelyn aktivi-
teetin llsaaminen. Jukka esltteli eri DX-
saatioita, mukaan lukien myos Suomen 
OHDXF. Lisaksi han kertoi miten DX-
peditiolle vol hakea avustusta ja mitka 
seikat maaraavat avustuksen suuruuden, 
esimerkiksi harvinaista maata tuetaan 
enemman kuin ei-harvinaista ja niin edel-
leen. 

PLC, handiham, VHF 
Sunnuntain ehka odotetuimpia esltelmla 
oli PLC-esitelma, joka kerasi Hotelli Rivolin 
ison salin tayteen tuimailmeisia kuunteli-
joita. Esitelman pitaja oli Yrjo Hamalainen 
Viestintavirastosta. Han kertoi ensin PLC-
tekniikasta ja mainitsi, etta EU-komissio 

tukee PLC:ta, koska komission mielesta 
se edistaa palkallisverkkokilpailua. Lisaksl 
yieiso sal kuulla, etta lainsaadannossa 
ei ole PLC:ta estavia pykalia. Tietenkaan 
jarjestelma ei saa siita huolimatta hairita 
radioliikennetta. 

Yrjo Hamalainen kertoi myos siita kuinka 
vaikea tiedonsiirtovayla sahkoverkko on 
seka kasitteli lisaksl standardointia ja 
tarkemmin hairloasiaa. Han kertoi muun 
muassa, etta lokakuussa tehdyissa Senerin 
PLC-kokeiluissa Viestintaviraston mittaa-
mat hairiotasot ylittivat Saksan NB30-
standardin. 

Yieiso esitti paljon kysymyksia ja kavi 
vllkasta keskustelua. Yrjo Hamalainen 
kertoi, etta jolssakin Saksan kaupungeissa 
PLC-jarjestelma on jo saatavllla yieiseen 
kayttoon. Gerd, DL2SB/OH5NYI, kertoi, 
etta saksalainen RWE on lopettanut PLC:n 
mainonnan, mutta tarjoaa silti palvelua. 

Samaan aikaan PLC-esitelman kanssa 
oli Handiham-tapaamlnen. Handihamit 
olivat esitelleet toimintaansa ensimmaista 
kertaa SRAL:n tapahtumassa omalla 
osastolla. Handiham-osasto oli Hotelli 
Rivolin ylakerrassa. Siella sal muun muassa 
tutustua pistekirjoitukseen ja Arlainstuutin 
radiokerhon Laira-Teamin, OH2ABT, radio-
amatooriasemaan. Lisaksi myynnissa oli 
hienoja Joukon, 0H2HU0, tekemia kelloja 
seka tuohiruusuja. 

Sunnuntain ohjelman paatti VHF-foorumi. 
Paikalle oil Leonideista huolimatta saapunut 
runsaslukuinen yieiso. Foorumin vetaja 
Jussi, 0H5LK kertoi muutamaa paivaa 
aikaisemmin pidetysta VHF-valiokunnan 
kokouksesta ja pahoitteli sita, etta VHF-
foorumi osul samaan aikaan meteorisateen 
kanssa. 

Foorumi alkoi Black Cat 70 cm:n kilpallun 
ja OH6-haastekisan palkintojen jaolla. 

Jussi kertoi, etta Kari, OH5YW, on nyt 
kokeillut Maljakilpailuissa niin sanottua for-
mulapistelaskumenetelmaa. Viiden ensim-
maisen sijoltus oli sama seka formula-, 
etta nykyisella pistelaskujarjestelmalla. 
Sen pidemmalle ei laskettu. Pistelaskua 
ei paatetty muuttaa, koska eroa ei nayta 
olevan kahden eri laskutavan valllla. 

Lisaksl puhuttlin siita miten saada 
mukaan Maljakilpallulhin ne, jotka muuten 
workklsivat, mutta jotka unohtavat etta 
nyt on taas tiistai ja Maljakilpailupaiva. 
Enta miten saataisiin UHF-aktlviteettia 
nostetuksi, sitakin pohdittiin. Yieiso ehdotti, 
etta Maljakilpailun alustavat tulokset saa
taisiin heti nettiln. Tama tietysti edellyttaa 
sita, etta mahdollisimman moni lahettaa 
lokinsa sahkoisessa muodossa. 

Jussi, 0H5LK, mulstutti myos etta kaikki 
ovat tervetulleita VHF-toimikunnan koko-
uksiin. Han lahettaa aina ennen kokousta 
kutsun V/U/SHF-postituslistalle. Lisaksi 
VHF-foorumissa kuultiin asiantuntijoiden 
kuten, Vainon, OH2LX, mielenkiintoista 
tietoa siita milloin on hyvat kelit kuudella 
metrilla. Myos hairioista puhuttlin. 

Kiitos 
VHF-foorumin jalkeen oli enaa vuorossa 
huutokauppa kirpputorilla ja kotimatka. 
Kiitos Jarvenpaan Radioamatooreille, 
0H2AP, hienosti jarjestetysta tapahtu-
masta. Kaikki syyspaivavieraat vaikuttivat 
tyytyvaisilta. 

Kuulin vain yhden negatiivisen kommen-
tin, joka tuli kolmosten mailta. Kyseessa ei 
suinkaan ollut jarjestajien syy, eika syy ollut 
tuskin hotellissakaan, josta sai erinomaista 
palvelua. Kyse oli luultavasti vain onnetto-
massa sattumassa, nimittain siita ettei 
baarista saanut juuri sita tuotemerkkia, jota 
tuo kolmosten amatoori oli vailla. Kilpallutunnelmissa myos jatkettiin, silla 

Handiham-tapaamisen yieisoa. Vasemmalta: Toni, OH2GAT; Johanna, OH2GAV; 
Kaisa, OH2HSY ja Satu, 0H2GEX. 

0H2HSJ 
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